
CSC Minutes – Tuesday, January 26, 2016 

In attendance:  

Members- Katy Mattis, Nathan Karet, Joleen Haro, Kelly Rosenbaum, Linda 

Engelhart, Cristina Gonzales, Kelsey Larson, Jay Rabideau, Lisa McGrath, Christy 

Berger, Kim Manning 

Guests: Ami Pickering, Kelly Monroe, Julie Acree, Beverly Wadman, Lynn Roberts 

Announcement from Beverly Wadman about DCTA – there will be a public forum on 

February 3 about making Denver schools better.  (Beverly is the DCTA 

representative) She also requested that meetings be moved to the fourth Tuesday 

of each month so that the DCTA rep could attend. 

Budget 

See attached power point 

A budget summary and scenarios were presented.  The members were asked to 

create a priority list.  

.8 ESL (13k) 

.5 School Psych (7k) 

Non Salary (8k) 

One option is borrowing against carryover funds and not making any cuts. 

Most of the discussion revolved around how to fund elementary paras.  Should the 

paras shift from 8 five hour paras (Upper El share) or 9 four hour paras with no 

sharing.  

Specials:  a decision needs to be made about funding for next year’s specialists 

Art or Drama – Should we post both and pick the best person? That is the 

consensus. 

Ready to give up Suzuki? Do we renew the current music teacher’s position as it is 

(he has no string experience) which would then end the possibility of renewing the 



string program. There was discussion about having Suzuki in the afternoons during 

enrichments. A decision was made to offer him a contract for next year. 

 

Minutas del Comité Escolar de Colaboración (CSC) martes, 26 de enero de 2016 

Presentes:  

Miembros: Katy Mattis, Nathan Karet, Joleen Haro, Kelly Rosenbaum, Linda  

Engelhart, Cristina Gonzales, Kelsey Larson, Jay Rabideau, Lisa McGrath, Christy  

Berger, Kim Manning 

Invitados: Ami Pickering, Kelly Monroe, Julie Acree, Beverly Wadman, Lynn Roberts 

Anuncio por parte de Berverly Wadman sobre DCTA; se celebrará un foro público el 

3 de febrero sobre cómo mejorar las escuelas de Denver. (Beverly es la  

representante de DCTA) También solicitó que se cambien las reuniones al cuarto  

martes de cada mes para que el representante de DCTA pueda asistir. 

Presupuesto 

Consultar la presentación powerpoint adjunta. 

Se presentó un resumen del presupuesto y las diversas alternativas. Se pidió a los  

miembros que hicieran una lista de prioridades.  

.8 ESL (13mil) 

.5 psicólogos escolares (7mil) 

Gastos no salariales (8mil) 

Una de las opciones es tomar prestado de los fondos de reserva y no hacer ningún  

recorte. 

La mayor parte de la conversación se centró en cómo conseguir fondos para los  



auxiliares de maestro de primaria. ¿Deberíamos pasar a 8 auxiliares de 5 horas  

(compartidos con los salones superiores) o a 9 auxiliares de 4 horas sin compartir?  

Talleres: debe tomarse una decisión con respecto a los fondos para los maestros  

de los talleres. 

Arte o teatro: ¿debemos anunciar ambos y elegir a la mejor persona? Ese es el  

consenso. 

 

 


